
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 

onsdag den 3. november 2021 

kl. 17 – 21.00 

 

Afbud: 

Søren Jakobsen, Lene, Christian, 

 

 
Punkt Kommentarer 

  Ordinært bestyrelsesmøde   
  17-18 

-Afrapportering på 
værdiproces (orientering) 
-og revideret proceslinje 
(beslutning) 
Judith/Gitte/Anders 

Opdateret proceslinje blev taget til efterretning.   
Punkt tilføjet omkring forankringsplan hvordan skolen sikrer, at 
værdier kommer til at leve. Ønskes præsenteret af ledelsen til 
bestyrelsesmøde 18. januar. 
 

Andre vigtige opdateringer 
-Sager fra sidste møde 
-Aftale om næste møde 
-Deltagelse 6. november 

  (orientering) 
  Judith/Gitte/Anders 

Opdatering på Judiths fratrædelse. Interviews forventes i uge 47/48. 
 
Opdatering på Facebook sag i kommunen. Berører ikke skolen. 
 
Anders deltager i pæd.dag på skolen d.6/11 – i forhold til 
værdiarbejdet. 
 

Fokus på arbejdsområder for det 
resterende skoleår 18.30-21  
-Prioriteter for bestyrelsen for 
skoleåret 21/22 
-Hvordan ser endemålet ud? 
Udgangspunkt i bruttoliste men 
også mulighed for at bringe nye 
temaer ind 
(beslutning) Anna/Sissel 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tilbagekig på resultater fra bestyrelsesarbejdet til dato – og kig fremad 
i forhold til prioriteter. 
Beslutning om at give hhv. PBL og skole-hjem-samarbejde særlig 
prioritet for resten af året. Anna/Sissel/Anders forbereder opdateret 
årshjul til næste møde. 

 

 


